
 

 

家長通告 2023-2024/062 

學校支援服務計劃 - 「信任行」計劃(中一) 

 

敬啟者： 

 
  本校為個別學生提供學校支援服務計劃 - 「信任行」計劃，是次活動與香港基督教女
青年會屯門綜合社會服務處合辦，費用全免。此計劃主要透過小組和戶外活動提升學生的社

交能力、溝通協作能力、個人情緒管理等。活動亦涵蓋義工服務，以培養學生服務社會的精
神。此計劃對學生成長甚有裨益，現特函通知，敬希批准  貴子弟參加。詳情如下： 
 

活動內容 日期 時間 活動地點 集合及解散地點 

信任行成長小組 

24/10/2023(二) 

31/10/2023(二) 

28/11/2023(二) 

23/01/2024(二) 

30/01/2024(二) 

19/03/2024(二) 

午膳 

12:45-13:45 
學校 學校 

信任行義工服務 11/12/2023(一) 09:00-13:00 屯門女青年會* 屯門女青年會* 

信任行戶外挑戰 27/01/2024(六) 08:00-17:00 待定 學校 

信任行戶外活動 24/02/2024(六) 09:00-17:00 待定 學校 

 

 

  備註： 

  1.名額有限，獲選中的同學將另行收到通知。 

  2.*屯門女青年會地址﹕屯門友愛邨愛廉樓地下(中心電話﹕2451 0311) 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與李偉誠主任或學校社工李嘉映姑娘聯絡。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二三年十月十一日 



 

 

 

Parents Circular  

2023-2024/062 

School Support Service Program – “Walking with Trust” Programme (for Form One 

students) 

Dear Parents/Guardians, 

 

Our school provides the School Support Service Programme – “Walking with Trust” Program for 

selected students. This activity is jointly organised with the Tuen Mun Integrated Social Service 

Centre of the Young Women's Christian Association of Hong Kong, and it is completely free of 

charge. The program aims to enhance students' social skills, communication and collaboration 

abilities, and personal emotional management through group activities and outdoor experiences. 

Volunteer services are also included in the program to cultivate students' spirit of serving the 

community. Details of the Programme are as follows: 

 

Activity Date Time Activity Venue Meeting and 

Dismissal venue 

 

 

 

 

 

Self-growth 

Groups in Trust 

24 October 2023 

(Tuesday) 

31 October 2023 

(Tuesday) 

28 November 2023 

(Tuesday) 

23 January 2024 

(Tuesday) 

30 January 2024 

(Tuesday) 

19 March 2024 

(Tuesday) 

Lunch 

12:45-13:45 

 

 

 

 

 

School 

 

 

 

 

 

School 

Volunteer Tasks 

in Trust 

11 December 2023 09:00-13:00 YWCA Tuen 

Mun 

YWCA Tuen 

Mun 

Outdoor 

Challenges in 

Trust 

27 January 2024 08:00-17:00 TBA School 

Outdoor 

Challenges in 

Trust 

24 February 2024 09:00-17:00 TBA School 

 

 

Note: The address of the Tuen Mun Integrated Social Service Centre of the Young Women's 

Christian Association of Hong Kong is G/F, Oi Lim House, Yau Oi Estate, Tuen Mun. They can be 

contacted via 2451 0311. 

 



 

 

Should you have any enquiries, please call 2461 155 to contact Mr Lee Wai Shing or Social Worker 

Ms Chin Ka Kei. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

 
 

 

 


